
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 11. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 542
Vil ministeren redegøre for, om EU’s kemikalieagenturs (EHCA) estimat på 16.000 tons 
mikroplast, der angiveligt anvendes på kunstgræsbaner i EU hvert år, er behæftet med 
usikkerhed? Vil ministeren i så fald redegøre for, hvilke usikkerheder der er? Der henvi
ses til ”Mikoplast”, www.echa.europe.eu.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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